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Odpověď na požadavek Osadního výboru Skalice.

K níže uvedenému požadavku vznesenému na zasedání Osadního výboru Skalice, konaném 5.95. 
2016 sdělujeme:

OV požaduje opravu povrchu cesty směrem od KD k Příčnici.
Cesta ve Skalici od kulturního domu nahoru směrem k Bašce byla opravována ve spodní úseku při 
rekonstrukci mostu (kolem roku 1999) a ve středním úseku při výstavbě odvodnění místní 
komunikace (v roce 2006). Prostřední úsek je zcela bez poruch, spodní úsek nějaké poruchy vykazuje. 
Horní úsek, který vykazuje množství poruch, byl naposledy opravován počátkem devadesátých let. I 
podle platných norem a předpisů se předpokládá životnost takovýchto vozovek někde mezi 10 až 12 
lety. Spodní i horní úsek dané komunikace jsou tedy již dávno za svojí životností a proto vykazují 
množství poruch a nerovností. Celková oprava povrchu spodního a horního úseku dané komunikace 
je plánována na příští rok.

Zpracoval: Ing. Miroslav Hronovský, vedoucí odboru DaSH


